
Geachte (plaatsvervangend) leden van de adviescommissie Economisch Vestigingsklimaat, 
 
Bijgaand een korte impressie van de adviescommissie Economisch Vestigingsklimaat die 
woensdagavond 21 november jl. plaatsvond. 
Bestuurder Armand van de Laar was aanwezig om vragen te kunnen beantwoorden van de 
aanwezige raadsleden. 
 
De avond is gestart met een korte terugblik op de vier regiobijeenkomsten die in Zoetermeer, 
Delft, Schiedam en Albrandswaard hebben plaatsgevonden. Er was een mooie opkomst van zowel 
raadsleden als collegeleden met goede discussies. De inleiding van de strategische agenda en de 
vier ambities zijn door burgemeester Aptroot gegeven. Vervolgens was er een gesprek tussen de 
MRDH voorzitters, burgemeester Aboutaleb en burgemeester Krikke, en de aanwezigen. 
Conclusies waren dat er steun is voor een inhoudelijke aanpak langs de vier ambities: 

1) Vernieuwen economie 

2) Versterken stad & omgeving 

3) Verbeteren bereikbaarheid 

4) Veranderen energie 

 
Rode draad is dat de MRDH twee taken heeft: Vervoersautoriteit en Economisch Vestigingsklimaat. 
Er is hier geen discussie over. Binnen die taken kan wel gewerkt worden aan andere thema’s. 
Daarnaast is in de bijeenkomsten aandacht gevraagd voor het MBO/HBO, aansluiting van onderwijs 
en de arbeidsmarkt. Er is veel draagvlak voor OV en investeringen in het OV, maar ook het besef 
dat er beperkt geld is en dat alternatieve bekostiging gezocht moet worden voor grote projecten en 
investeringen. Aandacht is gevraagd om de relatie tussen de strategische agenda en de 
Uitvoeringsagenda Bereikbaarheid goed te laten zien. 
 
Er is ook aandacht gevraagd voor het MRDH-event op 30 november MRDH-event 2018 
Samenwerken maakt sterker in Rijswijk. De oproep is gedaan om zich aan te melden. 
Anne Sanders (adviseur bij de MRDH) heeft een presentatie gegeven over Regionale Campussen. 
Hierna volgde een goede discussie. De Adviescommissie heeft een aantal aandachtspunten bij de 
verdere ontwikkeling van de aanpak meegegeven aan de Bestuurscommissie EV. 
Gert de Visser (adviseur bij de MRDH) heeft een korte toelichting gegeven over de strategie 
werklocaties MRDH 2030. De adviescommissie EV heeft na discussie een aantal adviezen gegeven, 
die door de bestuurlijk trekker, Armand van de Laar, in de Bestuurscommissie EV van 22 november 
zijn ingebracht. Een schriftelijke reactie van de Bestuurscommissie EV op de adviezen van de ACEV 
ontvangt u binnenkort. 
 
De voorzitter, Karin Kayadoe, heeft een toelichting gegeven op de werkwijze en positionering van 
de adviescommissies naar aanleiding van de tussentijdse evaluatie GR MRDH. 
Het voorstel is o.a. meer variatie in de vormen van overleg waarin de leden van de 
adviescommissies worden betrokken bij de besluitvorming in de MRDH, tijdige betrokkenheid in het 
proces bij (strategische) onderwerpen, en de adviescommissie bekijkt over welke onderwerpen zij 
gevraagd en ongevraagd advies wil uitbrengen. De reguliere vergaderingen in 2019 zijn nu 
voorzien op 13 februari, 10 april, 5 juni, 9 oktober en 20 november. 
 
De volgende vergadering van de adviescommissie wordt de onderwerpenplanning 2019 
geagendeerd. 
Bijgaand treft u voor de volledigheid de gegeven presentaties en advies aan: 
o Regionale Campussen en Strategie Werklocaties MRDH (in 1 pdf-bestand) 
o Brief van de adviescommissie inzake nieuwe werkwijze aan het algemeen bestuur en de 
bestuurscommissies 
Er was een goede opkomst en de sfeer was positief. 
 
De volgende vergadering van de adviescommissies is gepland op 13 februari 2019 van 18.00 tot 

20.00 uur. 


